
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 26. februar 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 707

Hvordan forholder man sig i andre lande, som vi normalt sammenligner os med, til anven-

delsen af niraparib (Zejula) til vedligeholdelsesbehandling af kvinder med high-grade se-

røs æggestokkræft uden BRCA-mutation. Og med hvilke begrundelser anvender hhv. an-

vender man ikke niraparib (Zejula) til behandling af disse kvinder i disse lande?

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Jane Heitmann
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